
ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA

Data: 27/04/2023
Lloc: online
Hora d’inici: 21:00 (connexió disponible a les 21:12)
Hora finalització: 22:02
Número d’assistents: 25

Assistents: Ester Lleixà, Ferran Urgelés, Isa de Asco, Jana Ros, Laia Rivera, Laia Ache,
Xavi Montalvo, Lorena Torrents, Maria Alonso, Maria Vidal, Mildred Salgado, Mireia Gibert,
Mónica Aisa, Sandra Moyano, Verònica Calvo, Anna Gaspà, Luis Crespo, Jasuana Gallo,
Santi Calleja, Yaritza Davila, David Bautista, Gisela, Lola Lozano, Eva Capellan, Bàrbara
Negre

1. Aprovació Acta Anterior:

S’aprova per unanimitat.

2. Valoració Colònies de Cant Coral:

Es van realitzar del 15 al 16 d’abril canviant d’ubicació a la casa de colònies de Mas
Banyeres a Centelles. Obert als infants de les corals del Pins de 1r a 6è i, per primera
vegada, a infants d’aula de so. Hi van participar un total de 89 infants: 71 del Pins i 18
d’Aula de So. Acompanyats per 6 responsables del Pins (4 monitors i monitores i també la
Marta Cullell i la Laura Roca) i 5 responsables d’Aula de so (la professora de cant Luz
Marina, el director d’ Aula de so Martí Marín i 3 persones més del centre)

Destacar l’espai tant interior com exterior on es van realitzar, molt adient a la distribució dels
espais per grups d’edats i molt acollidora. Punt de millora, el menjar.

Dissabte es van intercalar diferents activitats lúdiques i assajos, per la tarda van fer gimcana
organitzada pel nens de 6è i per la nit Jocs.

Diumenge es va realitzar el concert final davant de les famílies, aquesta vegada conjunt
amb aula de so i posterior picnic comunitari.

Valoració general molt bona.

3. Valoració festa de Sant Jordi:

S’ha recuperat el format prepandemia, amb els balls d’educació infantil, manualitats i
paradetes al matí i els balls i jocs florals de primària a la tarda. L’ambient va ser molt
agradable i els infants en van gaudir. Es va trobar a faltar una comunicació una mica més
detallada, donada la manca de coneixement d’algunes activitats degut a l’aturada i canvis
dels anys anteriors. A la tarda es va començar amb una mica de retard en relació de l’hora
de convocatòria i també es va acabar més tard.



S’obre torn de comentaris/valoracions breus:

- Diverses famílies d’infantil comenten que es va demanar que els pares que no
podien assistir signessin una autorització per deixar els infants a càrrec d’altres
famílies, o en cas contrari quedarien a càrrec de les mestres. Tot i així, finalment les
mestres van demanar a algunes famílies assistents de quedar-se amb els infants
que elles tenien a càrrec per poder quedar lliures. Hi van acceptar però no es va
acabar d’entendre, ja que es tracta d’un dia oficialment lectiu, i aquests infants eren
en teoria a càrrec de les mestres.

- També es comenta que a alguns infants l’estona lliure del matí se’ls va fer massa
llarga.

- Una família amb infants a infantil i primària demana es plantegin altres formats que
no els impliquin passar tot el dia a l’escola, perquè resulta complicat de
compaginar-ho amb la feina.

- Una mare pregunta si seria una opció que els infants de 1r i 2n (que no participen als
jocs florals) fessin els balls amb els d’educació infantil.

Es comentaran aquests aspectes amb direcció per part de la Junta.

4. Discussió de la proposta d'obrir compte de l'AFA de l'escola a Facebook

La comissió de comunicació proposa obrir compte de Facebook de l’AFA del Pins per tal de
fer més difusió de les activitats de l’AFA i l’escola, amb les mateixes publicacions que es fan
a Twiter i Instragram:

- Es recorda que les xarxes de l’AFA estan per difondre les activitats de l’AFA, les
activitat de l’escola les difon la mateixa escola.

- Es comenta com element a favor que obrir més canals fa més accessible les
informacions a les famílies.

- Es comenta com a element negatiu que hi pot haver una sobreexposició a xarxes
socials.

- Es fa referència a la web com a canal de consulta proactiva (pull) accessible a
tothom, també als qui no fa servir xarxes socials.

- Es proposa també donar impuls al projecte de comunicació per a que les famílies o
infants que vulguin expliquin les activitats realitzades. Aquestes es publiquen a la
web però es podria fer difusió a xarxes per donar a conèixer les publicacions.

Es realitza votació: 9 a favor, 8 en contra, la resta abstencions. Queda aprovada la obertura
del compte de l’AFA a Facebook.

5. Discussió de la celebració d'una junta anual a restaurant

A la junta del passat més de gener es va acordar de fer la següent junta en un restaurant,
recuperant una tradició prepandèmia. Finalment aquesta es va fer al mes de març. Arran
d’haver rebut algunes queixes al respecte es va plantejar discutir el tema a la següent junta.

Aquesta junta anual a un restaurant es plantejava com una certa celebració, aprofitant el
moment de l’any on tradicionalment hi havia menys temes a tractar i per afavorir la
coneixença entre els membres actius de l’AFA. Habitualment hi assistia força gent que



participava a diferents comissions però no a les juntes mensuals, per la qual cosa s’havia
constatat que afavoreix la participació.

A la junta del passat mes de març, celebrada en un restaurant, l'assistència va ser similar
que a les últimes juntes.

Es comenta que el fet de celebrar una junta a un restaurant pot representar una barrera
econòmica per l’assistència d’algunes famílies.

Es procedeix a votació: 8 a favor de mantenir, 11 en contra, la resta abstencions. Per tant la
decisió es no mantenir aquestes juntes.

6. Informació sobre la iniciativa de reaprofitament alimentari RECOOPEREM

Finalment l’Ajuntament ha posat en marxa el projecte de reaprofitament alimentari plantejat
abans de la pandèmia amb variacions sobre el projecte inicialment presentat en
prepandèmia. El projecte pretén evitar el malbaratament als menjadors escolars recollint els
excedents i repartint-los entre persones o famílies interessades.

Responsable de l’Ajuntament i consell comarcal van fer formació a l’equip de cuina que
prepararà les carmanyoles, etiquetatge i congelació en el mateix dia dels excedents que
posteriorment recollirà l’“Associació pel Clima” en transport refrigerat i es farà la distribució a
través de “Cal Temerari”.

Les persones interessades només cal que s’afegeixin a la llista i rebran avis quan hi hagi
disponibilitat. Els aliments es podran recollir al local de Cal Temerari.

Tot i que al Pins generem molt pocs excedents, ens hem afegit a aquest projecte.

Es farà difusió del projecte entre les famílies per que també s’hi puguin acollir si estan
interessades. Es demana assegurar especialment la difusió entre les famílies en situacions
de vulnerabilitat econòmica per tal que se’n puguin beneficiar.

7. Recordatori Participació Let's Clean Europe el 7 de maig

A proposta de la comissió de sostenibilitat, es participarà en aquesta jornada de neteja
d’espais naturals amb la neteja del bosc de Volpelleres. S’ha organitzat amb la col·laboració
de l’URPA i de la comissió de sostenibilitat de l’AFA de l'Olivera.
S’ha convocat a les famílies el dia 7 de maig a les 11h davant de l’Institut Leonardo. Amb la
convocatòria enviada via grups de classe s’inclou un enllaç al grup específic per tal de
facilitar la comunicació amb les famílies interessades. Tot que no hi ha inscripció, es
recomana unir-se al grup per facilitar la comunicació i per tenir una idea de la quantitat de
gent que hi participarà.

8. Precs i preguntes:

- S’agraeix el format de Junta Exprés i el bon funcionament de la sessió.

- Es veu com a positiu el fet d’acotar el temps de la reunió, i es constata que s’han
pogut tractar correctament els temes de l’acta i fer comentaris i preguntes.



Sandra Moyano Roser Rodríguez

Presidenta Secretària


